
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 14. maj 2024, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Lotte Højris 

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 16.04.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
Eleverne har drøftet følgende på sidste møde:  

 
- Indvielse af de nye baner i den gamle skolegård d. 7.6. Skolegårdsudvalget (7. og el-

ler 8.) står for det. Der er købt nye streetfodbolde for de penge der blev hentet hjem 
på elevrådsbyrådsdagen. 

- Behovet for at bruge toiletterne i timerne og kommunikationen omkring dette.  
 

 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.           HM/CM 
 
Er der noget nyt?   
 

 
Skole og Forældre har lavet en underskriftsindsamling imod nedskæringer. Lægges på Face-
book.  
Viborg Forældreorganisation planlægger demonstration onsdag d. 22.05 kl. 16.00 forud for by-
rådsmøde. Lægges på Facebook.  
 
Invitation til midtvalgsmøde tirsdag d. 21.05 kl. 18.30. Lægges på Facebook.    
 
Opfordring til at deltage i både demonstration og midtvalgsmøde.  
 

 
 

4. Orientering/opfølgning på budget 2024           HM/CM 
   
Orientering/opfølgning på budget efter den seneste udmelding fra forvaltningen.    
 

 
Skoleområdet har en samlet budgetoverskridelse på 14 millioner kroner, som skal findes i inde-
værende år. Det er en bunden opgave til alle skoleledelser – også dem med plus på bundlinjen.  
Vi skal finde ca. 800.000kr.  
 



Udover de besparelser vi besluttede i starten af året, så betyder det bl.a. besparelser på: 
 

- Brug af vikarer.  
- Mulighed for støtte/inklusion i dagligdagen.  
- Brug af uv-materialer, ture ud af huset m.m.  
- Omlægning af vejledertid til undervisning. 
- Ingen penge til lejrskole på mellemtrinet i det kommende skoleår. 

 

 
 

5. Planlægning af næste skoleår           
   

- Makerspace, klaverklasser & kor 
- Hvem afholder dimissionstale torsdag d. 27. juni? 
- Mødekalender for næste skoleår? 
- Deltagelse på forældremøder – hvem deltager på hvilke årgange?  
-  

 

 
Heidi afholder dimissionstalen. Resten af punkterne udsættes til næste gang.  
 

 
 
 

6. Gode råd til digitale medier             HM/CM 
   
Gode råd til digitale medier fra stormødet. (Se bilag 1) Emner fra kontaktforældremødet i efter-
året. (Se bilag 2 & 3) Hvad er næste skridt?  
 

 
Udsættes til næste gang.   
 

 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Orientering/drøftelse af sammenhængsaftale, Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Mælkeordning – hvorfor og hvordan? Opfølgning på skolens principper/politikker.  
 

 
 Intet til referat.  

 

 
 

9. Meddelelser 
 

 
Intet til referat.  
 

 
 

10. Evt. 
 

Intet til referat.  
 

 


